



000448

Date: 22 October 2025

الكويت في 22 أكتوبر 2025

To: Boursa Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمون

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Supplementary Disclosure

الموضوع: إفصاح مكمل

With reference to the above, and pursuant to the provisions of the CMA Executive Bylaws Chapter 4, Module 10 "Disclosure and Transparency" of the Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Market Authority and regulating Securities Activities and its amendments, kindly find attached the Supplementary Disclosure form.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتها، تجدون مرفق نموذج الإفصاح المكمل.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Jassem Zainal

جاسم زينل

Vice Chairman & CEO

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي



Arzan Financial Group

For Financing & Investment K.P.S.C.



مجموعة أرزان المالية

للتحويل والاستثمار ش.م.ك.ع.

نموذج الإفصاح المكمل - Supplementary Disclosure Form

Date	22/10/2025	التاريخ
Name of the Listed Company	Arzan Financial Group for Financing & Investment (K.P.S.C)	اسم الشركة المدرجة
Disclosure Title	Supplementary Disclosure – Capital Increase of a Subsidiary	عنوان الإفصاح
Date of the Previous Disclosure	06/08/2025	تاريخ الإفصاح السابق
Title of the Previous Disclosure	Board of Directors Meeting Results	عنوان الإفصاح السابق
Development that occurred to the Disclosure	With reference to our previous disclosure regarding the approval of the Arzan Financial Group's Board of Directors to grant a short-term loan to one of its subsidiaries in the amount of KWD 6,250,000, the Group announces that it has increased the share capital of the subsidiary by the same amount, through the conversion of the loan into equity, bringing the subsidiary's share capital after the increase to KWD 6,270,000. This step comes as part of the Group's ongoing efforts to strengthen the financial position of the subsidiary and support its operational expansion, in line with the Group's strategy to enhance the efficiency of its subsidiaries and develop their investment capabilities.	نتائج اجتماع مجلس الادارة
The Financial Effect of the developments	This capital increase will have no material direct impact on the Group's consolidated financial position.	التطور الحاصل على الإفصاح
	إلحاقاً بإفصاحنا السابق بخصوص موافقة مجلس إدارة مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار على منح قرض قصير الأجل لإحدى الشركات التابعة بمبلغ 6,250,000 دينار كويتي، تعلن المجموعة عن قيامها بزيادة رأس مال الشركة التابعة بمبلغ القرض المذكور، وذلك من خلال تحويل القرض إلى رأس المال ليصبح بعد الزيادة 6,270,000 دينار كويتي. تأتي هذه الخطوة في إطار تعزيز المركز المالي للشركة التابعة ودعم توسعها في أنشطتها التشغيلية، بما يتماشى مع استراتيجية المجموعة في تدعيم شركاتها التابعة سعياً إلى رفع كفاءتها التمويلية وتطوير قدراتها الاستثمارية.	الأثر المالي للتطور الحاصل
	لن يترتب على هذه الزيادة أي أثر جوهري مباشر على المركز المالي المجموع للمجموعة.	

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed the Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Bursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.



هاتف: ٠٣٠٠٠ ٢٢٢٢ (٩٦٥) - فاكس: ٢٢٤٢٨٨٧٥ (٩٦٥) - شارع أحمد الجابر، برج أرزان - ص.ب: ٢٦٤٤٢، الصفاة ١٣١٢٥ الكويت
Tel: (965) 22203000 - Fax: (965) 22428875 - Sharq - Ahmad Aljaber St. - Arzan Tower - P.O. Box: 26442 Safat 13125 Kuwait

Established on 15/4/1980

Paid up capital KD 90,743,392.100 Commercial registration 29629

www.arzan.com.kw

تأسست في ١٥/٤/١٩٨٠

رأس المال المدفوع ٩٠,٧٤٣,٣٩٢.١٠٠ د.ك سجل تجاري ٢٩٦٢٩